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Készült: Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete Jóléti Bizottságának 

2017. június 12-én 17:00 órai kezdettel tartott NYÍLT rendes üléséről 

 

Helye:      Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal Tárgyaló terme 
 

 

Jelen vannak:  

 

A Jóléti Bizottság részéről: 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök 

Kiss Ádám bizottsági tag 

Kiss Károlyné  bizottsági tag 

Dombay Zsolt  bizottsági tag 

 

Távol van: 

 

Fülöp Zsolt  bizottsági tag 

 

Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 

 

 Petricskó Zoltán  általános alpolgármester 

 dr. Ligetfalvi Kinga Közigazgatási és Adó Irodavezető 

 Bánhidi - Kovács Anikó  lakásgazdálkodási előadó 

 Bán Edit szervezési ügyintéző 

 

Meghívottak: 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának 

elnöke 

Dr. Flaskár Melinda Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője 

Dr. Péntek Hajnalka  fogorvos 

Drégely Miklós  Aquapalace Kft. ügyvezető igazgató  

 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Köszönti a Bizottsági tagokat, megállapítja, hogy a Jóléti 

Bizottság határozatképes, jelen van 4 fő. Javasolja a napirendi pontok sorrendjének 

módosítását, mely szerint 1. napirendi pontként a meghívó szerinti 3. napirendi pontot: 

„Iskola-fogorvosi szolgálat praxisjogának eladásáról”, 2. napirendi pontként a meghívó 

szerinti 4. napirendi pontot: „A gazdasági társaságok 2016. évi üzleti jelentéséről”, 3. 

napirendi pontként a meghívó szerinti 9. napirendi pontot: „A Magyar Vöröskereszt Pest 

Megyei Szervezete 2017. I. negyedévi szakmai munkájáról szóló beszámoló 

elfogadásáról”, 4. napirendi pontként a meghívó szerinti 5. napirendi pontot: „Szentendre 

Város Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló 



 

lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről 

szóló 2/2011. (I. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról”, 5. napirendi pontként a 

meghívó szerinti 15. napirendi pontot: „A Péter-Pál Alapítvány részére történő ingyenes 

helyiséghasználati szerződésről”, 6. napirendi pontként a meghívó szerinti 14. napirendi 

pontot: „Az Egészséges Városért Közalapítvány 2016. évi tevékenységéről”, 7. napirendi 

pontként a meghívó szerinti 8. napirendi pontot: „Szentendre Város Egészségügyi 

Intézményeinek „Az alapellátás és népegészségügy rendszerének átfogó fejlesztése – 

népegészségügy helyi kapacitás fejlesztése” c., VEKOP-7.2.2-17 kódszámú felhíváson 

való indulásáról” készült előterjesztést javasolja megtárgyalni, a többi napirendi pontot pedig 

a meghívó sorrendjében. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás a napirenddel kapcsolatban, 

felkéri a bizottság tagjait, hogy szavazzanak a módosított napirend elfogadásáról.  

 

A Jóléti Bizottság egybehangzó (4) igen szavazattal a napirendet elfogadja. 

 

 

NAPIREND 

 
  Cím Típusa Előterjesztő Előkészítő 

1.    

T.8. 

Iskola-fogorvosi szolgálat praxisjogának 

eladásáról 
Előterjesztés 

Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 

Baráthné dr. 

Ulicsák Mária 

2.    

T.9. 

A gazdasági társaságok 2016. évi üzleti 

jelentéséről 
Előterjesztés 

Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 

Mandula Gergely                            

Solymosi Heléna                                

Drégely Miklós                                   

Hidegkuti Dorottya 

3. 

A Magyar Vöröskereszt Pest Megyei 

Szervezete 2017. I. negyedévi szakmai 

munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról  

Előterjesztés  

Petricskó Zoltán  

általános 

alpolgármester 

Horváth Aurélia 

4.    

T.16. 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-

testületének az önkormányzat tulajdonában 

álló lakások és nem lakás céljára szolgáló 

helyiségek bérletéről, valamint 

elidegenítésükről szóló 2/2011. (I. 20.) 

önkormányzati rendelet módosításáról  

Előterjesztés 
Kéri Mihály                     

gazdasági vezető 

Bánhidi-Kovács 

Anikó  

Benzingerné dr. 

Dopsa Melinda 

5. 

A Péter-Pál Alapítvány részére történő 

ingyenes helyiséghasználati szerződésről                                                                                               

Az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontja 

alapján zárt ülés rendelhető el! 

Előterjesztés 
Kéri Mihály                        

gazdasági vezető 

Bánhidi-Kovács 

Anikó 

6. 
Az Egészséges Városért Közalapítvány 

2016. évi tevékenységéről 
Beszámoló 

Petricskó Zoltán  

általános 

alpolgármester 

Bán Edit 

7.    

T.38. 

Szentendre Város Egészségügyi 

Intézményeinek „Az alapellátás és 

népegészségügy rendszerének átfogó 

fejlesztése – népegészségügy helyi kapacitás 

fejlesztése” c., VEKOP-7.2.2-17 kódszámú 

felhíváson való indulásáról  

Előterjesztés 

dr. Török Balázs 

városfejlesztési 

alpolgármester 

dr.Weszner Judit 



 

8.    

T.4. 

A Képviselő-testület által a Polgármesterre - 

népjóléti igazgatás területén - átruházott 

hatáskörben tett intézkedésekről a 2017. 

február 06 - 2017. május 5. közötti 

időszakban 

Tájékoztató 
Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 
Horváth Aurélia 

9.    

T.7. 

A Püspökmajor Lakótelepi Bölcsőde 

intézményvezetői kinevezéséről                                   

Az Mötv 46. § (2) bekezdés b) pontja 

alapján zárt ülés rendelhető el! 

Előterjesztés 
Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 
Remele Antónia 

10.    

T.35. 

a Vujicsics Tihamér Alapfokú Művészeti 

Iskola intézményvezető- helyettesi 

pályázatainak véleményezéséről 

Előterjesztés 
Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 
Kozma Krisztina 

11.    

T.37. 

A Fenntartható közlekedésfejlesztés Pest 

megyében VEKOP-5.3.2-15 kódszáma 

pályázati felhívással kapcsolatos döntés 

kiegészítése, módosítása tárgyában 

Előterjesztés 

dr. Török Balázs 

városfejlesztési 

alpolgármester 

Kosztek Gabriella 

12. Kikilai Ferencné támogatásáról Előterjesztés  

Petricskó Zoltán  

általános 

alpolgármester 

Horváth Aurélia 

13. Németh Józsefné támogatásáról Előterjesztés  

Petricskó Zoltán  

általános 

alpolgármester 

Horváth Aurélia 

14. 
A „Talentum” Szentendre Jövőjéért 

Ösztöndíj pályázati kiírásáról 
Előterjesztés  

Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester                     

Pintér Ádám                                       

Jóléti Bizottsági elnök 

Kozma Krisztina 

15. 
Az oktatási célokra elkülönített keretösszeg 

felhasználásáról 
Előterjesztés  

Petricskó Zoltán  

általános 

alpolgármester 

Soltész Emese 

16.    

T.25. 

Fő tér 11. szám alatti 60 m2-es, valamint a 

Fő tér 11. szám alatti 58 m2-es lakások 

hasznosítási módjának változásáról 

Az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontja 

alapán zárt ülés rendelhető el! 

Előterjesztés 
Kéri Mihály                        

gazdasági vezető 

Bánhidi-Kovács 

Anikó 

17.    

T.30. 

Az Izbégi sportpályák hasznosításáról 

Az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontja 

alapján zárt ülés rendelhető el! 

Előterjesztés 

Petricskó Zoltán  

általános 

alpolgármester 

Bonczó Emese 

18.    

T.41. 

Szentendre Város Semmelweis díj 

adományozásáról                                        

Az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja 

alapján zárt ülést tart! 

Előterjesztés 
Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 
Nyolczas Csabáné 

  Egyebek       



 

1. Előterjesztés Iskola-fogorvosi szolgálat praxisjogának eladásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Köszönti dr. Péntek 

Hajnalka fogorvost, felkéri, hogy ismertesse röviden az Iskola-fogorvosi szolgálat 

praxisjogának eladásával kapcsolatos döntését. 

 

dr. Péntek Hajnalka fogorvos: Elmondja, hogy annak, hogy ilyen döntést hozott családi oka 

van. Családtervezési ok miatt 2017. januárjában hirdette meg a praxist az aktuális fogászati 

fórumon és körülbelül három héttel ezelőtt jelentkezett egy agilis, szimpatikus, fiatal 

kolléganő, akivel megállapodásra jutottak a múlt hét kedd este folyamán. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy örül annak, hogy elég gyorsan bekerülhetett a 

bizottság elé az ezzel kapcsolatos előterjesztés, tekintettel arra, hogy elvileg a következő 

rendes testületi ülés szeptember hónapban lenne. Az elhangzottak alapján helyesli a doktornő 

döntését. 

 

dr. Péntek Hajnalka fogorvos: Megköszöni az ebben közbenjáró hivatali dolgozók 

segítségét, és a gyorsaságot is. 

 

Dombay Zsolt bizottsági tag: Hozzáteszi, hogy mindenki nevében köszöni a doktornő eddigi 

munkáját. 

 

dr. Péntek Hajnalka fogorvos: Elmondja, hogy nagyon szívesen, hiszen ez a kötelessége. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megköszöni szintén a doktornő munkáját, és a jószolgálatát. 

Érdeklődik, hogy jó szívvel tudja-e akkor dr. Alexandra Ildikó fogorvosnőt ajánlani.  

 

dr. Péntek Hajnalka fogorvos: Elmondja, hogy igen,  jó szívvel ajánlhatja. 

 

 

Fülöp Zsolt bizottsági tag megérkezett az ülésterembe, a Jóléti Bizottság jelenlévő tagjainak 

létszáma 5 fő. 

 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a bizottsági tagok részéről egyéb 

hozzászólás nincsen. Említi, hogy a Bizottságnak csak véleményezési joga van e kérdésben. 

Felkéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak arról, hogy a Képviselő-testületnek 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolják az előterjesztést.  

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 
 

73/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta az iskola-

fogorvosi szolgálat praxisjogának eladásáról készült előterjesztést, azt a Képviselő-

testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megköszöni dr. Péntek Hajnalka ülésen való részvételét. 

 



 

2. Előterjesztés a gazdasági társaságok 2016. évi üzleti jelentéséről 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Kérdése Drégely 

Miklóshoz, az Aquapalace Kft. ügyvezető igazgatójához, hogy van-e hozzáfűznivalója és 

megadja a szót. 

 

Drégely Miklós Aquapalace Kft. ügyvezető igazgató: Említi, hogy rögtön azzal kezdené, 

hogy amit korábban sikerült átküldenie, az csak egy szemelvénye volt a jelentésnek, pont a 

szöveges része, a számokat nem tartalmazta. Most, amikor nyomtatni akarta, akkor vette 

észre, és gyorsan átküldte újból. Elnézést kér, de az anyag így komplett, ahogy utólag át lett 

küldve. Ezt még a Bizottság nem láthatta. A korábbi változatból kimaradtak a számok, és 

azoknak az elemzése. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy mivel egészült ki az üzleti jelentés, hogy ha 

már megemlítésre került és nem volt ez a Bizottság számára eddig hozzáférhető. Kéri, hogy 

az Ügyvezető Igazgató Úr csak azt mutassa be, ami a lényeg ebből, csak, hogy a Bizottság is 

képben legyen ezzel, tekintettel arra, hogy a Bizottság pénzügyekkel nem nagyon foglalkozik, 

és úgyis majd csak megtárgyalásra javasolják a kérdést. 

 

Drégely Miklós Aquapalace Kft. ügyvezető igazgató: Felsorolja az üzleti jelentés 

kiegészítés legfontosabb részeit, úgymint a 2016. évi tényadatok összehasonlítása a 

tervadatokkal, és ezeknek az elemzése, ebben benne vannak a bevételek, egyéb bevételek, 

pénzügyi műveletek bevételei, költségek és ráfordítások, anyag jellegű és személyi jellegű 

kiadások, értékcsökkenési leírások, egyéb ráfordítások, pénzügyi műveletek ráfordításai, 

továbbá likviditáselemzés, a szállítói tartozások alakulása, illetve a likvid hiány alakulása 

2016-ban. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy úgy nagy általánosságban javult-e az idén 

valamit. 

 

Drégely Miklós Aquapalace Kft. ügyvezető igazgató: Elmondja, hogy igen, javult. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: A hidegenergia rendszer átalakításával kapcsolatban 

érdeklődik. Kérdezi, hogy jól látja, hogy 300.000 Ft-tal járnak csak jobban havonta. 

 

Drégely Miklós Aquapalace Kft. ügyvezető igazgató: Említi, hogy igen is meg nem is. 

Elmondja, hogy idáig az volt, hogy fizettek a hidegenergiáért egy rendelkezésre állási díjat, 

ami egy fix összeg volt havonta. Ezt az összeget, amikor a szerződést módosították tavaly a 

Városi Szolgáltató Nonprofit Kft.-vel és aktiválásra került a hűtőgép, már nem kellett tovább 

fizetni. Kiderült viszont, hogy egészen eddig nem volt könyvelve - amit viszont könyvelni 

kell - egy úgynevezett hőalapdíj, ami viszont sajnos ennek a „nem kiadásnak” a jelentős részét 

elviszi, és tényleg körülbelül 250.000 Ft differencia marad, de a jogszabályoknak így felel 

meg. Hozzáteszi még, hogy küzdött sokáig, hogy ne feleljenek meg a jogszabályoknak, de 

sajnos meg kell.   

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy ezt a Városi Szolgáltató Zrt.-nek fizetik. 

 

Drégely Miklós Aquapalace Kft. ügyvezető igazgató: Elmondja, hogy a hőalapdíjat a VSz 

NZrt.-nek fizetik. 

 

 



 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy ha úgy tekintik, akkor gyakorlatilag az egyik 

zsebükből a másikba kerül át ez az összeg, tehát végül is nem veszteség. 

 

Dombay Zsolt bizottsági tag: Megjegyzi, hogy csak az áfa miatt. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy az áfa valóban veszteség, ez igaz, de erre 

nem gondol soha, nem adószakértő. 

 

Drégely Miklós Aquapalace Kft. ügyvezető igazgató: Elmondja, hogy ez így 

jogszabálykövető. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megjegyzi, hogy nem pénzügyi bizottság lévén - ezért csak 

megtárgyalásra javasolná a Képviselő-testületnek az előterjesztést. Amennyiben nincs további 

kérdés, észrevétel, felkéri a bizottsági tagokat, hogy erről szavazzanak. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Említi, hogy lenne egy észrevétele. Az üzleti 

jelentést illetően, mindent, ami ott le van írva, azt tudomásul vesz, van viszont benne egy 

olyan megjegyzés, hogy „No money, sorry”. Ha megkérhetné, legközelebb ilyeneket ne 

írjanak bele, mert az, hogy le van írva, hogy a társaság egyelőre nem tudja kigazdálkodni, azt 

megérti, de máskor kéri, hogy ilyen vicces kis megjegyzéseket ne írjanak bele. 

 

Drégely Miklós Aquapalace Kft. ügyvezető igazgató: Elismeri, hogy ez az ő hibája. 

Hozzáteszi, hogy javítja, és újra átküldi az anyagot. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megjegyzi, hogy háromszor is benne volt. 

 

Dombay Zsolt bizottsági tag: Elmondja, hogy ez az egy dolog volt, amit nem Nagy-Lászka 

Stella, a Városi Szolgáltató Nonprofit Zrt. gazdasági vezetője írt. 

 

Drégely Miklós Aquapalace Kft. ügyvezető igazgató: Ismételten elmondja, hogy ezt a 

megjegyzést kiveszi az üzleti jelentésből, és újra átküldi úgy az anyagot. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy rendben. Kéri, hogy szavazzanak az 

előterjesztés megtárgyalásra javasolásáról.  

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

74/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a gazdasági 

társaságok 2016. évi üzleti jelentéséről készült előterjesztést, azt az Aquapalace Kft. 

üzleti jelentés kiegészítésével együtt a Képviselő-testületnek megtárgyalásra javasolja. 

 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megköszöni Drégely Miklósnak, az Aquapalace Kft. 

ügyvezető igazgatójának az ülésen való részvételt. 

 

 



 

3. Előterjesztés a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete 2017. I. negyedévi szakmai 

munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Köszönti Dr. Flaskár 

Melindát, a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” Hajléktalan Menedékhely 

mb. intézményvezetőjét. Kéri, hogy egy pár szóban ismertesse a Hajléktalanszállóval 

kapcsolatos beszámolót. 

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy ha a Bizottság 

megengedi, a most aktuális negyedévről beszélne inkább, mert most kezdte el írni erről a 

beszámolót. Április 30-ig volt krízisidőszak, addig harminc fő ellátására volt engedélyük, 

május 1-jével ez a szám 20 főre csökkent. Maximális létszámmal működnek. Említi, hogy 

most jött egy fiatalember, aki már korábban volt az intézményük lakója, az utcai szociális 

munkások hozták őt be a szállóra. Ő pszichiátriai problémákkal küzd, és egyszer már kikerült 

az intézményükből, de sajnos nem járt vissza - ahogy megbeszélték - utógondozásra és most 

ismét utógondozásra került. Említi továbbá, hogy ami újdonság volt még ebben a 

negyedévben, hogy voltak náluk többször rendőrök, volt, hogy idézést hoztak, volt, hogy két 

kliensüket elvitték kihallgatásra, mert gyanúsítják őket egy bolti lopással, de végül kiengedték 

őket. A segélyezést illetően, tájékoztatja a Bizottsági tagokat arról, hogy ugyanúgy kapják az 

élelmiszereket, tehát minden nap péksüteményt tudnak adni a hajléktalan embereknek 

reggelire és vacsorára teával, és a METRO áruházból szombaton és hétfőn megkapják azokat 

az árukat, amelyeket nem tudtak eladni, mert aznap lejár a szavatossági idejük és azokat ki 

tudják osztani a mély szegénységben élők között. Elmondja, hogy amire szükségük lenne, az 

a festés, de csak nagyon pici területen, mert ismételten kijött a penész. Hozzáteszi, hogy 

június 27-én jönnek az ÁNTSZ-től ellenőrizni. Érdeklődik, hogy ebben kaphatnak-e 

segítséget, vagy ezt meg kell majd oldaniuk. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Elmondja, hogy úgy tudja, hogy ezt az 

intézménynek kell megoldania. Említi, hogy korábban biztosítottak erre pénzügyi forrást, az 

egész épület teljesen fel volt újítva. Legutóbb, amikor személyesen ott járt, azt tapasztalta, 

hogy eltávolították már onnan azt a penészedést. 

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Beszámol arról, hogy folyamatosan 

próbálják a penészt eltávolítani, csak újból megjelenik. 

 

Kiss Károlyné bizottsági tag: Javasolja, hogy rendszeresen szellőztessenek. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Úgy tudja, hogy a 2017. évi költségvetésben 

nincs erre a célra elkülönítve pénzügyi forrás. 

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Megköszöni az Általános 

Alpolgármester Úr tájékoztatását. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megemlíti, hogy olvasott egy érdekes történetet, ezzel 

kapcsolatban érdeklődik, hogy valóban a SZEI-ből küldtek az utcára egy fekvőgipszes 

embert. 

 



 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy sajnos igen. 

Hozzáteszi, hogy is jött egy ugyanilyen kliens a múlt héten az intézményükbe, és alig tudták 

őt elhelyezni, csak őt az Országos Baleseti és Sürgősségi Intézetből tették ki az utcára, és 

gyalog eljött a fekvőgipszével Szentendrére. Hívták a menhelyes autót is, mert nem tudták, 

hogy akkor reggel mit kezdjenek vele, mert ráadásul pont Pünkösd, háromnapos ünnep volt, 

emiatt akkor utcai szociális gondozói szolgálat sem volt. A menhelyesek azt mondták, hogy 

nem az ő kompetenciájuk, mert ők fekvőgipszes betegeket nem szállítanak.  A mentők azt 

mondták, hogy nem viszik el. Végül a betegszállítók jöttek ki hajnal 2:00 órakor, de ők is azt 

mondták, hogy tekintettel arra, hogy nem tudott betegszállítós papírt adni, mert intézményük 

nem egészségügyi intézmény, ők is ott akarták hagyni. Végül elkerült a sérült a Dankó utcai 

Szállóra, de ott szegényt megcsipkedték a poloskák, mert ott nagyon sok poloska van, 

úgyhogy levágta a lábáról a fekvőgipszet, és visszajött Szentendrére. Felhívta ez ügyben a 

megyei szakmai vezetőt, tekintettel arra, hogy intézményük nem ápolást, gondozást ellátó 

intézmény, de mégis valamit tenniük kellene. A megyei szakmai vezető azt mondta, hogy az 

intézményükben lássák őt el, és most már tud menni ez a fiú, minden reggel 6:00 órakor 

felkeltik, lábra állítják, elmondják neki, hogy együtt kellene működnie az egészségügyi 

intézményekkel, de nem hajlandó erre. Ő egy elég nehéz eset, drogfüggő fiatalember. Most 

tehát az intézményükben van ez a fiú. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Két dolgot 

szeretne elmondani. Az egyiket azzal kapcsolatban, hogy drogfüggő a fiú. Kérdezi, hogy 

kezelt drogos-e.  

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy nem, és nem is akarja 

magát kezeltetni. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Említi, 

hogy ilyen helyzetben itt van Gálfi Béla Lupaszigeti addiktológiai Gyógyító és Rehabilitációs 

Központja, oda simán el lehetne őt juttatni. A másik, hogy azt nem értette igazán, hogy a 

SZEI-ből, a szentendrei rendelőintézetből küldték ki fekvőgipszben - hiszen ott nem is 

fekvőgipszelnek. 

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy a szentendrei 

rendelőintézetben fekvőgipszeltek, megvan az erről kiállított írásos igazolás. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Ismételten 

megkérdezi, hogy a szentendrei rendelőintézet fekvőgipszet rakott föl. Elmondja, hogy tudja, 

hogy mit jelent a fekvőgipsz, de szeretné tudni, hogy a megbízott intézményvezető mit ért az 

alatt, hogy fekvőgipszeltek - combtőig, vagy térdig, tehát a valóságban mit jelent. 

 

Kiss Károlyné bizottsági tag: Említi, hogy olyan gipsz, amelyben nem állhat lábra az ember. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Elmondja, 

hogy ő tudja, hogy mit jelent, de, hogy a valóságban ez mit jelent. Érdeklődik, hogy valóban 

hazaküldték ezt a fiút fekvőgipszben. 

 



 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy valóban úgy történt, 

hogy kiültették a SZEI elé fekvőgipszben, és megvan a fekvőgipszelésről kiállított igazolás. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Érdeklődik, 

hogy erről dr. Pázmány Annamária Intézményvezető Asszonnyal akkor nem konzultáltak. 

Hozzáteszi, hogy úgy gondolja, hogy az Intézményvezető Asszony akkor ezt abban a 

pillanatban megoldotta volna, ha a tudomására jut. Furcsálja tehát a dolgot. 

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy tél óta 17:00 órakor 

nyit a hajléktalanszálló. Hozzáteszi, hogy ráadásul az volt a helyzet, hogy krízisidőszak volt, 

és bement az intézményükbe a hepatitis C vírussal fertőzött másik drogos fiatalember, majd a 

gipszelt lábú fiú is. Először fel sem merült bennük az, hogy ez egy fekvőgipsz, és elkezdtek 

foglalkozni azzal a másik drogos fiúval, mert azt sem tudták belőle kiszedni, hogy hogy 

hívják, annyira rossz állapotban volt, és emiatt csak este 19:00 órakor néztek rá a gipszelt lábú 

fiúra, amikorra ezt a fiatalembert sikerült már ellátniuk. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Érdeklődik, 

hogy a szakmai vezetőjük nem javasolja azt, hogy ha valaki olyan kábult állapotban van, hogy 

egyértelműnek tűnik, hogy orvosi ellátásra lenne szüksége és nem hajléktalan ellátásra, akkor 

az orvos ellássa. 

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy nem viszik el a mentők 

- kihívja őket, és nem viszik el. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Kérdezi, 

hogy miért nem viszik el. 

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy akkor lehet csak 

valakit, mint ezt a fiút is kórházi kezelésre beutaltatni, ha együttműködik és akarja, ha nem 

akarja, akkor nem lehet. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Elmondja, 

hogy ha nem közveszélyes, és olyan ráutaló magatartása van, ami indokolja az orvosi ellátást, 

akkor nem kell az ő beleegyezése, akkor a mentő köteles az ilyen beteget elvinni. Érdeklődik, 

hogy az intézménynek nincs erre protokollja. Javasolja, hogy minden ilyen esetben, abban a 

pillanatban ki kell hívni az ügyeletes orvost, aki megállapítja, hogy mi a szakmai tényállás, és 

ily módon bekerül az egészségügyi ellátási rendszerbe.  

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Megismétli, hogy a fekvőgipszes fiút 

nem akarták a mentők elvinni pszichiátriai, drog rehabilitációs intézménybe. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Hozzáteszi, 

hogy korábban nem voltak ilyen problémák itt soha, azért is furcsálja ezt most így, úgy 

hirtelen. Említi, hogy azért mondja ezt, mert 12 éve dolgozik már ebben a bizottságban, és 

ilyen még soha nem fordult elő, márpedig régen is voltak drogosok. Elmondja, hogy azt 



 

gondolja, hogy valamilyen megoldást kellene találni ezekre az esetekre, mert ezek nem 

kezeletlen esetek. 

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy ha nem működik együtt 

a hajléktalan ember, akkor nem tudnak mit csinálni. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Elmondja, 

hogy itt az a kérdés, hogy hajléktalan, vagy beteg. Vagy drogos és beteg, akkor el kell vinni, 

akkor teljesen mindegy az, hogy hajléktalan, vagy nem hajléktalan. Ebben az esetben nem az 

a fő státusza, hogy hajléktalan, hanem az, hogy ellátásra kell, hogy szoruljon, és itt már az 

egészségügynek megvan a megfelelő protokolláris része. Azt javasolja, hogy ezt próbálják 

meg körüljárni, ha egyetértenek ezzel a javaslattal. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy konkrétan kit kellene hívni egy ilyen 

esetben. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Elmondja, 

hogy pont az a lényeg, hogy majd az orvos dönti el, hogy mit kell csinálni a beteggel. A 

hajléktalanszálló intézményvezetőjének nem kompetenciája ezt eldönteni. Ha folyik a vér, 

akkor persze ez világos. Függetlenül attól tehát, hogy hajléktalan, vagy nem hajléktalan 

emberről van szó, azért, mert orvosi ellátásra van szüksége, olyan szakembert kell odahívni a 

területre, aki ezt el tudja dönteni, aki ezt odaírja a mentő beutaló lapra, és innentől kezdve a 

mentő köteles őt elvinni. Az ügyeletes orvos köteles kimenni. Ha nem megy ki, akkor lehet 

emiatt majd reklamálni. 

 

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Elmondja, hogy nemcsak pszichiátriai, 

drogos betegeket nem visznek el, hanem olyan embereket is kitesznek az utcára, akik például 

agyvérzést kaptak. Említi, hogy ismer például egy olyan urat, akit agyvérzéssel tettek ki 

másnap a kórházból, csak ő viszont abban a szerencsés helyzetben volt, hogy a családja 

befogadta. Elmondása szerint ez rendszeresen előfordul, hogy bekerül nem ennyire komplex 

ok miatt mint ez a drogozás, hanem egy normál egészségügyi problémával a hajléktalan 

ember a kórházba, és másnap kiengedik őt a kórházból, mert nincsen hely. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Megemlíti, 

hogy egyébiránt Budapesten is van a hajléktalanok számára egy egészségügyi központ 

fekvőbeteg ellátó részlege. Holnap ennek utánanéz. Említi, hogy ismeri ezt a területet. 

Hozzáteszi, hogy meg kell találni erre a megoldást, mert régen ez nem volt probléma. 

Javasolja, hogy keresgéljenek, biztos, hogy meg fogják találni erre a megoldást. Továbbá 

javasolja, hogy a Vöröskereszt kérjen segítséget itt az önkormányzatnál is, információban, 

vagy bármiben. Mindemellett a Vöröskeresztnek jogában áll az Egészségügyi 

Államtitkársághoz fordulni azzal, hogy ilyen és ilyen gondok vannak, mert ha ez előfordul, 

akkor nem biztos, hogy csak Szentendrén, lehet, hogy máshol is előfordul. 

  

Dr. Flaskár Melinda a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete „Érted” 

Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetője: Említi, hogy mondták még a Nyírő 

Gyula Kórház - Országos Pszichiátriai és Addiktológiai Intézet egyik osztályát, de ott is 

annyira nagy orvoshiány van. 

 



 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Javasolja, 

hogy ez esetben a Vöröskeresztnek az Egészségügyi Államtitkársághoz és az Emberi 

Erőforrások Minisztériumához kellene fordulni, hogy ilyen és ilyen konkrét esetek vannak, 

nem tudja egyedül megoldani a rendszer, szíveskedjenek valamilyen javaslattal előállni. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megköszöni Gerőcs Katalinnak, az Egészséges Városért 

Közalapítvány Kuratórium elnökének hozzászólását, bízik benne, hogy ez előre viszi az 

ügyet. Javasolja Dr. Flaskár Melindának, a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete 

„Érted” Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetőjének, hogy ha legközelebb a SZEI-

ben bármi ilyesmi van, Dr. Pázmány Annamária SZEI Intézményvezető Asszonyt nyugodtan 

fel lehet hívni. Érdeklődik, hogy valakinek van-e esetleg még kérdése, hozzászólása. 

Hozzáteszi, hogy amennyiben nincs további kérdés, hozzászólás, kéri, hogy a bizottsági tagok 

szavazzanak a Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete 2017. I. negyedévi szakmai 

munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról szóló előterjesztés határozati javaslatának 

elfogadásáról.  

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 
 

75/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 
 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) 

önkormányzati rendelet 3/c sz. mellékletének a Képviselő-testület által a Bizottságra 

átruházott hatáskörök 11. pontja alapján a Magyar Vöröskereszt „Érted” Hajléktalan 

Menedékhely 2017. I. negyedévi szakmai munkájáról szóló beszámolóját a határozat 

melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: általános alpolgármester 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Közigazgatási és Adó Iroda  

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megköszöni Dr. Flaskár Melindának, a Magyar Vöröskereszt 

Pest Megyei Szervezete „Érted” Hajléktalan Menedékhely mb. intézményvezetőjének az 

ülésen való részvételt. 

 

 

 

4. Előterjesztés Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat 

tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint 

elidegenítésükről szóló 2/2011. (I. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Beszámol arról, 

hogy örül annak, hogy eljutottak szerencsére, a tapasztalatokból kiindulva odáig, hogy a 

tavaly ősszel bevezetett új pályázati rendszert tovább módosítják. Említi, hogy a 2011. évi 

önkormányzati lakásokkal kapcsolatos alaprendelet óta volt a lakbér a nyugdíjminimumhoz 

kötött, mely emelkedése a nyugdíjak és egyéb béremelések következtében elég rosszul érintett 

egy-egy embert, akiknek így egyből 2,5-szeresére emelkedett a lakbérük, tehát átkerültek már 



 

a szociálisból a költségelvű lakbér kategóriába, és azt viszont már nem tudták fizetni. Felkéri 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadót, hogy egy pár szóban a legfontosabb 

módosításokról tájékoztassa a bizottsági tagokat.  

 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Elmondja, hogy a módosítások egyik 

alappillére az, hogy milyen tapasztalatokat gyűjtöttek a pályázatok során. Zömében apróbb 

módosításokról van szó. Megjegyzi, hogy azt látják, hogy sokan például úgy próbálnak 

visszaszivárogni a rendszerbe - holott egyszer már végrehajtó útján az adott lakásból kitették 

őket -, hogy akkor a testvére, a rokona, vagy a vele együtt lakó próbál lakáshoz jutni. Ezt 

próbálták kiszűrni, hogy sem neki, sem a vele együtt költöző családtagjára ne vonatkozzon az 

önkormányzati lakáshoz jutás megpályázásának lehetősége. Kiterjesztették már tehát őrájuk is 

a szabályokat. Másrészt előfordult már olyan is, hogy azért estek ki a megpályázhatóság 

esélyétől a pályázók, tehát a saját lakásukat nem tudták például azért megpályázni, mert 

minimális lakbértartozásuk volt, holott rendes bérlők. Ily módon azt is kikötötték, hogy a 

pályázóknak maximum háromhavi bérleti díj tartozásuk lehet pályázáskor - szerződéskötéskor 

már nem, tehát a tartozást legkésőbb a szerződéskötéskor ki kell fizetniük -, csak hogy emiatt 

az önkormányzati lakáspályázati lehetőségből ne szoruljanak ki. Olyan élethelyzetek is 

adódtak, hogy ezer szállal Szentendréhez kötődnek (itt dolgoznak, a gyermekeik itt tanulnak, 

még szentendrei születésűek is), csak a mostani albérlethelyzetben nem találnak itt maguknak 

szállást, csak például Pomázon, vagy környező településeken laknak. Korábban ők is ki lettek 

zárva, mert igazolniuk kellett, hogy öt éve folyamatosan Szentendrén élnek. Ezen próbáltak 

azzal enyhíteni, hogy azok pályázhatnak, akik vagy Szentendrén élnek, vagy Szentendrén 

dolgoznak. Másik lényeges módosítás még, amit az Elnök Úr korábban említett is már, hogy 

az öregségi nyugdíjminimum nem változott már nyolc éve, azonban például a nyugdíjak 

növekedtek. A legutolsó pályázatnál fordult az elő, hogy nagyon sok pályázatot vissza kellett 

utasítani, mert kisnyugdíjasok voltak, és egyszerűen nem tartoztak bele a szociális 

kategóriába, mert minimális összeggel meghaladták azt, ily módon előfordulhatna az, hogy 

akár az utcára is kerülhetnének, ki kellene ezeket a bérlőket költöztetniük. Többen jelezték 

már a Vagyongazdálkodási Iroda felé ezt a problémát, tehát erről ők tudtak, hogy előfordult 

már, hogy akár csak egy forinttal is, ha túllépték a határt, 2,5-szeresére növekedett ezeknek a 

bérlőknek a költségelvű lakbér díja. Ezért egy igazságosabb rendszert próbáltak kidolgozni, 

azzal, hogy egy sávos bérleti díj fizetési rendszert alakítanak ki, tehát van egy szociális határ, 

amíg szociális lakbért fizetnek, melynek összege egyedülállók esetén az öregségi 

nyugdíjminimum 4-szerese, és addig terjed ez a határ, amíg el nem érik az öregségi 

nyugdíjminimum 6-szorosát, addig közben lineárisan változik a díj.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy a 6-szoros díj nagyságrendileg 150.000 Ft körüli 

összeg lenne. 

 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Elmondja, hogy igen, 6x28.500 Ft, 

azaz 171.000 Ft lenne. Van tehát egy -tól -ig határ, ameddig még szociális bérlőknek 

számítanak, ha átlépik ezt a határt, akkor már költségelvű bérlőknek számítanak. A két szint 

között lineárisan növekszik a bérleti díj. Ha például ezer forinttal keres többet valaki, akkor ez 

azt jelenti, hogy nagyságrendileg 150 Ft-tal nő a bérleti díja. Ez abban is segít, hogy egészen 

addig, amíg el nem érik a 6-szoros öregségi nyugdíjminimum összegét jelentő határt, addig 

szociális bérlőknek minősülnek. Ez tehát a nyugdíjasokat érinti leginkább, ők továbbra is 

fognak tudni majd pályázni, illetve, nem sújtja őket majd ilyen mértékben a nyugdíj 

emelkedés. Ez bérleti díj kiesést fog eredményezni, számításaik szerint nem is keveset, évi 6 

millió Ft-ot. Beszéltek már erről, illetve egyeztettek dr. Ligetfalvi Kingával, a Közigazgatási 

és Adó Irodavezetővel arról, hogy csökkenni fog a lakbértámogatás mértéke, mert azokat 

eddig csak a költségelvű lakbért fizetők vehették igénybe, de most így a költségelvű bérleti díj 



 

kategóriában akkor kevesebb bérlő lesz. Továbbá elmondja, hogy a családosoknál ugyanez az 

összeg marad, az alsó határ szintén az öregségi nyugdíjminimum 2,5-szerese lesz, tehát az egy 

főre jutó jövedelem 57.000 Ft lehet, és ennek a duplája lehet az az összeg, ahol már a 

fizetendő bérleti díj összege eléri a költségelvű bérleti díj fizetési szintet. Ami még 

módosításra kerül és fontos, az a közérdekű célból történő bérbevétel. Kezdett már 

elharapózódni az a gyakorlat, hogy akár a Kormányhivatal, akár a Rendőrség, és egyéb 

intézmények megkeresték a Vagyongazdálkodási Irodát azzal, hogy valamilyen módon 

adjanak bérlakást a dolgozóiknak. Ez szintén a rossz szentendrei albérlet helyzetre vezethető 

vissza. Úgy gondolták, hogy ennek kellene egy korlátot, vagy keretet szabni, ezért kijelöltek 

erre a célra hat lakást, amely erre használható, azzal, hogy ha valamilyen módon kiürül, akkor 

pályázat útján lehet bekerülni ebbe a rendszerbe. A feltételek ugyanazok, tehát 

munkahelyben, munkaviszonyban Szentendréhez kell kötődni, szentendrei szolgálatba kell 

lenni, tehát ugyanúgy pedagógusok, óvónők, logopédusok, rendőrök, köztisztviselők 

kaphatják meg. A piaci alapú önkormányzati lakásbérlőiknél azt szeretnék, hogy bérelhessék 

öt - tíz évre ezeket a lakásokat. Ezt főleg az indokolja, hogy nagyon leromlott műszaki 

állapotúak a lakások, és mivel nincs önkormányzati forrás felújítani ezeket a lakásokat, ezért a 

bérlőikre szokták bízni. Az szokott lenni a konstrukció, hogy 50% bérleti díjat fizetnek, a 

másik 50%-ot pedig bérbe tudják nekik, de ez egyszerűen öt év alatt nem fut ki, tehát 

olyannyira leromlott már a lakásállomány.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy ez már régóta gond volt. 

 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Elmondja, hogy ezzel egyetért. 

Hozzáteszi, hogy ezáltal várakozásaik szerint kicsit beindulna a piaci bérbeadás is, és ez jó 

bevételt jelent, tehát nem gond, ha tíz évre lekötik a lakásokat. Fontos még azt megemlíteni, 

és ezt a Munkacsoporti ülésen nem említette, hogy a pénzbeli térítés mértékét is emelni 

szeretnék. Ez azoknál az ingatlanoknál fontos, amelyeknél valamilyen vagyon koncepció 

miatt fontos, hogy visszakerüljön hozzájuk az adott épület. Például eladni a Dunakorzón lévő, 

vagy a Bogdányi utca 17. sz. alatti ingatlant, mert ott még vannak bérleményeik, vagy amikor 

átminősíteni szeretnének valamit. A lelépési díj relatíve olcsó, a szociális bérleti díj öt éves 

mértéke volt - ebből biztos, hogy egy idős ember nem tud magának egy idősotthonba 

befizetni. Megjegyzi, hogy 1.000.000 Ft, illetve 1.000.000 Ft alatti összegekről beszélünk, ezt 

szeretnék felemelni - ennek mértékeként a költségelvű 2,5-szeresére gondoltak, de ez csak 

egy lehetőség, minden esetben döntene erről a Bizottság. Ez azért is fontos, hogy legyen egy 

úgynevezett -tól -ig határ, tekintettel arra, hogy a Vagyongazdálkodási Iroda számára, ha 

fontos az, hogy visszakerüljön az adott ingatlan, akkor el tudnának mozdulni erről a mostani 

helyzetről. Sokszor azért is van ez, hogy nem adnak vissza lakásokat, mert idős néni lakik 

bent, de nem tudják őt elhelyezni idősotthonba, pedig az lenne a család szándéka, és akkor ez 

egy olyan összeg lenne, amiből már az elhelyezése megoldódna. Továbbá elmondja, hogy a 

hátralékok kezelésénél lenne még egy változás. Eddig sem a vagyonrendelet, sem a 

lakásrendelet nem rendelkezett azokról a bérlőkről, akik már visszaadták a lakást, viszont 

tartozást hagytak itt, náluk minden esetben peres útra kellett terelni az ügyet. Annyit 

könnyítettek a dolgon, hogy nekik is lenne részletfizetési lehetőségük, és amennyiben ezt nem 

tartják be, akkor ugyanúgy menne peres úton. Beépítettek egy házirendet - nagyon sokszor 

fordulnak a Vagyongazdálkodási Irodához szomszéd perpatvarokkal, együttélési gondokkal -, 

ezt a régi lakók szerződésébe már nem tudják beépíteni, de ha a rendeletbe ezt beleteszik, 

hogy kerüljön bele ez már majd az új lakók szerződésébe - egy teljesen normál együttélésre 

vonatkozó szabályzat, akkor talán majd már sikerül kezelni ezeket a problémákat. Megjegyzi, 

hogy az más kérdés, hogy mennyire lehet ezt majd betartani, de legyen benne. 

 



 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Annyit szeretne még elmondani ehhez 

kapcsolódóan, hogy ha valakinél nagymértékű tartozást halmozna föl, akkor még indulhat a 

pályázaton, de akkor lesz nyertes a pályázat, ha ugyanúgy kifizeti a tartozását. Ez is egy 

könnyebbség. Hozzáteszi, hogy azért, mert valaki fölhalmozott 21.000 Ft hátralékot, az nem 

egy olyan nagy tetemes összeg, hogy kizárják a pályázatból. Eddig így történt, de ezt is 

módosították.  

 

Kiss Károlyné bizottsági tag: Elmondja, hogy korábban is már elhangzott, hogy ily módon, 

akkor, ha valakinek három havi tartozása van, még pályázhat. 

 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Hozzáteszi, hogy így van, ha valakinek 

egy-két havi lakbér tartozása van, attól még pályázhat, de ezt a Munkacsoport és a Bizottság 

is tárgyalja, tehát mindig úgyis a legrászorultabb kapná az adott önkormányzati lakást. 

Hozzáteszi, hogy azért is van ez így, hogy a nagyon rosszul fizető bérlő nyilván nem fogja 

megkapni azt az adott lakást, de van olyan, hogy valakinek átmeneti problémája van, és ilyen 

esetben 20-30 ezer Ft tartozásnál még indulhasson a pályázaton, viszont ezt a 

szerződéskötésig már ki kell fizetnie. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy ezek fontos változások. Véleménye szerint jó 

irányba lépnek azzal, hogy könnyítenek a bérlőik terhein. 

 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Elmondja, hogy most júliustól tervezik 

az érvényesítési részét, tehát a többi változás azonnal hatályba lép, de ez utóbbi tekintetében 

kell még egy-két hét ahhoz, hogy minden költségelvű bérlőjük megkapja az egyedi bérleti 

díjáról szóló értesítést, illetve át kell ennek mennie a pénzügyi rendszeren is, tehát a második 

félévben már ezek alapján számláznának. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy a 2011. évi lakásrendelet készítésénél még ő is 

eljátszott azzal a 300 fős önkormányzati lakásbérlők listáját tartalmazó táblázattal, hogy hogy 

lehet úgy meghatározni a díjakat, hogy senki se járjon nagyon rosszul, akkor ezt sikerült 

megoldani, csakhogy azóta eltelt hat év, és a nyugdíjminimum összege nem változott. 

Hozzáteszi, hogy a maga részéről támogatná a lakásrendelet módosításáról szóló 

előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

Érdeklődik, hogy van-e ehhez még egyéb kérdés, hozzászólás. Megállapítja, hogy nincs 

további kérdés, hozzászólás. Felkéri a bizottság tagjait, hogy szavazzanak arról, hogy az 

előterjesztést a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolják.  

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

76/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 
 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta Szentendre 

Város Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló 

lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről 

szóló 2/2011. (I. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról készült előterjesztést, azt a 

Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

 



 

5. Előterjesztés a Péter-Pál Alapítvány részére történő ingyenes helyiséghasználati 

szerződésről 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Hozzáteszi, hogy ez 

csak formális dolog. Kérdése Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadóhoz, hogy a 

Péter-Pál Alapítványnak, ha jól tudja, lejárt a helyiséghasználati szerződése. 

 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Elmondja, hogy eladásról van szó. 

Eddig a Péter-Pál Alapítvány a Szent István utca 2. sz. alatti épületet kapta meg ingyenes 

használatra, mely most egy sikeres pályázaton értékesítésre kerül, ezért őket ki kell onnan 

költöztetni. Nem kellene a szerződés szerint cserehelyiséget biztosítaniuk, de végeznek olyan 

karitatív munkát, hogy ezt mégis így gondolták. A Paprikabíró utcai parkoló melletti 

raktársoron biztosítanának egy helyiséget számukra. Az ételosztás miatt is például onnan a 

Bükkös-parti piactér könnyebben megközelíthető.  

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Megjegyzi, 

hogy az egy óriási hosszú épület. Érdeklődik, hogy az egész épületről lenne szó. 

 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Elmondja, hogy nem, az egy tíz 

raktárhelyiségből álló épület, tehát csak annak egy részét adnák ki az Alapítvány részére. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Említi, hogy a Vöröskeresztnek is ott van az 

irodája. 

 

Bánhidi - Kovács Anikó lakásgazdálkodási előadó: Hozzáteszi, hogy ezenkívül a Magyar 

Máltai Szeretetszolgálat Szentendrei Csoportjának is van ott irodája. Elmondja, hogy ez 

amiatt is nagyon jó, hogy tudnak így egymással majd kooperálni. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy valóban jó ez így, hogy legalább nagyjából 

így egy helyen vannak ezek a szervezetek, és egy helyen van a segítség. Hozzáteszi, hogy 

véleménye szerint maximálisan támogatható a dolog, úgyhogy, ha nincs kérdés, hozzászólás, 

kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 
 

 77/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 

lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 2/2011. (I.20.) 

önkormányzati rendelet 35/A. § (2) bekezdés alapján úgy dönt, hogy 

 

1. az Önkormányzat közös megegyezéssel szüntesse meg a Péter-Pál Alapítvány 

használati szerződését a Szentendre, Szent István u. 2. szám alatti helyiségre 

vonatkozóan, 

2. az Önkormányzat kössön határozatlan időre, de legfeljebb a közhasznúság 

fennállásáig terjedő időre szóló ingyenes helyiség-bérleti szerződést a bírósági 

bejegyzés szerint közhasznú Péter-Pál Alapítvánnyal a Szentendre, Paprikabíró u. 14. 

szám alatti 1075/2 hrsz-ú ingatlanon található, 9-es számú, 80 m2 alapterületű 

helyiségre vonatkozóan. 



 

3. az ingyenes bérbeadás feltételeinek fennállását az illetékes bizottság évente 

felülvizsgálja, 

4. felkéri a Polgármestert, hogy az ingyenes helyiség-bérleti szerződést kösse meg. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2017. július 31. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Vagyongazdálkodási Iroda 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Napirenden kívül dr. Ligetfalvi Kingától, a Közgazdasági és 

Adó Iroda vezetőjétől kérdezi vadászat ügyben, és írt ezzel kapcsolatban egy e-mailt is, hogy 

szeretné megtudni, hogy mi alapján lődöznek.  

 

dr. Ligetfalvi Kinga Közgazdasági és Adó Irodavezető: Elmondja, hogy ha van 

engedélyük, csak akkor. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy ezt tudja, csak szeretné majd ezt a 

tájékoztatást megmutatni a lakóknak, mert Boldogtanyán valaki azt szeretné, hogy lőjék le a 

vaddisznót, valaki pedig azt szeretné, hogy ne lőjék le a vaddisznót, aztán tegyen igazságot az 

ember, hogy mi lenne a jó. 

 

Dombay Zsolt bizottsági tag: Érdeklődik, hogy az megszűnt egyébként, hogy a Rendőrség 

felé jelzik, és a nyílpuskások lőhetik csak ki. 

 

dr. Ligetfalvi Kinga Közgazdasági és Adó Irodavezető: Tájékoztatja a bizottsági tagokat, 

hogy már nem nyíl-, csak golyós puskás vadászok lőhetik ki a vaddisznókat. De ugyanúgy a 

Rendőrség adhatja ki az engedélyt. 

 

Dombay Zsolt bizottsági tag: Érdeklődik, hogy a vaddisznó addig mit csinál, vár. 

 

dr. Ligetfalvi Kinga Közgazdasági és Adó Irodavezető: Elmondja, hogy vár, vagy 

valószínűleg visszajön. 

 

Kiss Károlyné bizottsági tag: Hozzáteszi, hogy a vaddisznó visszajön, mert ahol lát 

ennivalót, oda visszajön. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy egyébként, aki a vadászokat kihívta - az 

egyik ott lakó ezt részletesen is elmondta, hogy egy hétig nézték, hogy a vaddisznó hova járt, 

kikérdezték a környéken lakókat, tehát elég szakszerűen csinálják ezt a vadászok. 

 

dr. Ligetfalvi Kinga Közgazdasági és Adó Irodavezető: Említi, hogy azt gondolja, hogy 

abszolút eredményes a munkájuk, bár már nagyon sok visszatérő panaszuk volt, ahol 

korábban rendszeresen panaszkodtak, és azért sikerült megszüntetniük már jó pár helyen a 

problémát. 

 

 

 

6. Beszámoló az Egészséges Városért Közalapítvány 2016. évi tevékenységéről 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Elmondja, hogy 

mindent átolvasott ezzel kapcsolatban, bár ismeri, hogy a Közalapítványnál mely 

koncepciókon dolgoznak. Kérdése Gerőcs Katalinhoz, az Egészséges Városért Közalapítvány 



 

Kuratóriumának elnökéhez, hogy kíván-e még valamit hozzátenni a beszámolóban 

foglaltakhoz. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Elmondja, 

hogy most egy kicsit bő lére eresztette az írást, de volt is bőven miről írnia. Különösebben 

most ehhez nem kíván hozzáfűzni, de ha bármilyen kérdés van, arra nagyon szívesen válaszol. 

Talán amit még ehhez kapcsolódóan említenie kell, hogy a Kuratórium a szokásos 

jogszabályban meghatározott időben megtárgyalta a könyvvizsgálói jelentést, amely 

scannelve és csatolva lett a beszámolóhoz. Előterjesztésre került, a Felügyelő Bizottság 

megvizsgálta, megtárgyalta, nem találtak semmiféle szabálytalanságot vagy eltérést. A 

Felügyelő Bizottság elfogadta egyhangúlag - ezt tudja még hozzátenni. Továbbá elmondja, 

hogy a továbbiakban is azt gondolja a Kuratórium, hogy ez az irány úgy tűnik, hogy helyes, 

mely szerint kiemelten az iskolákat, illetve a családi életre nevelés körében mégis csak a 

fiatalokat szólítják meg a maguk egyszerű módszereivel - ha sikerül mindig nyerniük hozzá 

egy kis pályázati pénzt, vagy önkormányzati támogatást. Idén még annyi plusz híre van, ami 

még talán nem szerepel a beszámolóban, hogy nyáron az Ister Napok rendezvénnyel kötik 

össze a saját rendezvényüket - ez egy külön kérésük volt, és sikerült megvalósítani. Az Ister 

Napokon két napig fog állomásozni az Egészségkamion a hajóállomásnál, tehát ez egy plusz 

dolog. Régi félelme, hogy nem igazán tudják majd terelni az embereket, nem lehet azt 

mondani, hogy a rendezvényükre csak szentendrei illetőségű, lakcímkártyával rendelkező 

személy mehet el. Valószínűleg jön egy kirándulóhajó, és nyilván meglátják majd a kamiont, 

és akár egy budapesti illetőségű személy is oda fog menni, tehát előreláthatólag nem csak 

idevalósiak vesznek majd részt ezeken a szűrővizsgálatokon, de ne legyenek irigyek, azt 

gondolja. Megjegyzi, hogy az idén is sikerült a területet ingyen, szponzorációval megkapniuk, 

és csak a kísérőprogramokat fizetik, de ezt sikerült a költségvetésükbe betenni, tehát ezzel 

nem lesz különösebben probléma. Említi, hogy az idén is lesz a Népegészségügyi 

Szakigazgatási Szervtől, vagyis az ÁNTSZ-től kolléganő kint. Minden évben külön engedélyt 

kér a Kormányhivataltól. A rendezvényen ott ül majd a két ismert ÁNTSZ-es kolléganő, Kiss 

Zsuzsanna és Csóti Edit is, akiket mindenki jól ismer már évek óta, körülöttük kis asztalkák, 

mint ahogy eddig is érdekes módon mindig nagy sikerrel - mert azt hitték először, hogy nem 

lesz ez majd így. Szórólapozni fognak a parlagfű irtásról, a védőoltásokról, a nyári kullancs 

elleni védekezésről, az agyhártyagyulladásról. Körülöttük a kis asztalkáknál majd megint lesz 

mindig valaki, ezekkel a népszerű témákkal kapcsolatban érdeklődőkkel, különösen a 

kisgyermekesek körében a kullancs elleni védőoltásra vonatkozó kérdésekkel. Ez egy jó és 

népszerű intézkedés. A másik dolog, hogy idén is részt vettek a - bár ezúttal már egy nagyobb 

volumenű, kétnapos - Szentendrei Lurkócia Gyereknapon, ahol ők adták az Egészségügyi 

Minisztériumot. Elmondása szerint az is egy érdekes dolog volt - mert azt gondolta, hogy 

mindenképpen ott is kell az Alibaba újjáélesztésén kívül egy kis pluszt adniuk az 

odalátogatóknak -, hogy kivitték a vízautomatát, azért, hogy a szülőket, és a gyermekeket is a 

víz szeretetére neveljék, arra, hogy igyanak minél több természetes vizet, mert nincs jobb a 

víznél, hiszen 70%-ban vízből vagyunk. Ezenkívül vettek epret, és osztogattak kekszet. 

Természetesen a szülők is kaptak, bár volt egy-két - nem is tudja, hogy pontosan hogyan 

fogalmazzon - túl öntudatos szülő, akik csak akkor kaptak, ha elolvastak egy plakátot. Például 

arról, hogy hány kockacukornyi cukor van egy 2 dl-es üveges colában - 14 db kockacukornyi, 

és ilyen felsorolások voltak még rajta. Egyébként a SZEI honlapjára is fel vannak ezek téve, 

van ott egy olyan oldal, hogy Egészséges Városért Közalapítvány, és oda minden ilyen 

plakátot, és információs anyagot feltesznek. Említi, hogy ez lenne röviden, amit 

kiegészítésként szeretett volna még elmondani. Hozzáteszi, hogy kérdezzenek közben 

nyugodtan, ha valami nem világos. Továbbá, szeretné még azt is megemlíteni, hogy köszöni 

szépen a bizalmat, amit eddig sikerült kivívniuk, és azt is, hogy folyamatos támogatást kapnak 



 

az önkormányzattól, és mástól is, de anyagi támogatás szempontjából az önkormányzati 

támogatás a legfontosabb. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy igyekeztek idén is azért a támogatást a 

szokásosnál gyorsabban nyújtani.  

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Említi, 

hogy köszönettel meg is kapták. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Hozzáteszi, hogy nagyon köszönik a sok munkát, mert azért 

el kell azt mondani, hogy kevés ilyen város van, ahol ennyi egészségügyi prevenciós program 

van, úgyhogy ez nagyon jó. Megemlíti, hogy a következő napirendi pontban is majd a 

pályázatról fognak beszélni, amiben szintén nagy munka van, hogy így sikerült előkészíteni. 

Érdeklődik, hogy van-e még ezzel a beszámolóval kapcsolatban kérdés. Kérdés, hozzászólás 

nem lévén, kéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak a beszámolóhoz tartozó határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

78/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) önkormányzati 

rendelet 3/c. sz. mellékletének a Képviselő-testület által a bizottságra átruházott hatáskörök 9. 

pontja alapján eljárva az Egészséges Városért Közalapítvány 2016. évi beszámolóját a 

határozat melléklete szerinti tartalommal tudomásul veszi.  

 

Felelős: polgármester  

Határidő: azonnal 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

 

7. Előterjesztés Szentendre Város Egészségügyi Intézményeinek „Az alapellátás és 

népegészségügy rendszerének átfogó fejlesztése – népegészségügy helyi kapacitás 

fejlesztése” c., VEKOP-7.2.2-17 kódszámú felhíváson való indulásáról 

   

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Elmondja, hogy 

beszélt Dr. Pázmány Annamáriával, a SZEI intézményvezetőjével, és említette, hogy elnézést 

kér, hogy nem tud a Bizottsági ülésen jelen lenni, de ő is nagyon fontosnak tartja ezt a 

pályázatot, és továbbra is kéri, hogy a Bizottság mindenképpen fogadja el. Kérdése Gerőcs 

Katalinhoz, az Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnökéhez, hogy hogy 

állnak most ezzel a pályázattal, van egyfajta önrész a pályázatban, de amikor legutóbb 

beszéltek erről, akkor szó volt arról, hogy nem biztos, hogy lesz, mert a Kormányzat erre 

majd valószínűleg fog támogatást adni - erre kíváncsi igazából, hogy hogy állnak ez ügyben. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Elmondja, 

hogy most is úgy van, hogy támogatást ad. Ez konkrétan egy Egészségfejlesztési Iroda, 



 

múltkor is elmondták, benne is van, ki is derül az előterjesztésből. Egy Egészségfejlesztési 

Iroda járási szinten történő létrehozásáról van szó, melynek alapvető feladata mind a 

szekunder, mind a primer prevenciós területnek az átfogása, koordinálása. Hozzáteszi, hogy 

régi fájdalma az, hogy igen nehéz - de ez más területen is így van - a járási településekkel egy 

olyan fajta koordinációs együttműködés, hogy tudják egymásról, hogy ki mit csinál, tehát nem 

állandó párhuzamos kifutások mennek, hanem egy szervezett, koordinált munka. Most végre 

nagy szerencséjükre a Közép-magyarországi régióban is megkapták ezt a VEKOP és egyéb 

pályázati lehetőséget, hogy ezt ők is meg tudják csinálni, ugyanis az országban működik már 

80 db ilyen Egészségfejlesztési Iroda. Említi, hogy 2013-2014-2015-ben hozták ezeket létre, 

és akik létrehozták, azoknak lejárt a pályázati időszaka, és elkezdődött a fenntartási időszakuk 

tulajdonképpen 2015-ben. S hogy ez ilyen nagy kör volt, azért, hogy visszatérjen az anyagi 

részére is, megemlíti, hogy a 2015. évi, 2016. évi, 2017. évi, és most a 2018. évi központi 

kormányzati költségvetésben is benne van külön költségvetési soron az EMMI fejezet 

kiadásainál a nem központi fenntartású Egészségfejlesztési Irodák fenntartására majdnem 1 

milliárd Ft. Ez úgy jön ki, hogy a jelenlegi működő irodáknak havi 2,1 millió Ft egységesen a 

támogatása, mert ebből tudja fedezni a programokat, és a kötelező alkalmazotti állományt - 

hiszen a programokat az alkalmazott csinálja meg, ő az, aki szűréseket, felvilágosító munkát, 

vizsgálatokat és egyebeket csinál. Gyakorlatilag 25 millió Ft-ra jön ki egy évre, ezt a 

támogatási összeget az állam beleadja, legalábbis eddig beleadta. Kitalálták azt, teljes joggal, 

részben ez egy partneri megállapodása a Kormánynak, részben pedig még régebbre nyúlik 

vissza, az EU-s vállalása, amikor a 2020-ig terjedő időszakra szóló uniós fejlesztéseket 

jóváhagyták és megtárgyalták, hogy mire vállalkozik, és erre vállalkozott, ennek fenntartási 

kötelezettsége is van. Elmondja, hogy nem hiszi, hogy természeti katasztrófa, vagy bármi 

bekövetkezne, de óvatos az ember és fölfele nem tudni, hogy mit hoz a jövő. Ezért is volt a 

Polgármester Úrnak az megnyugtató, hogy igazából 2020-tól indulna a fenntartási időszak. A 

SZEI viszont nem tudja ezt kigazdálkodni egyedül. Hozzáfűzi, hogy a települési 

önkormányzatokkal volt egy tárgyalás itt Szentendrén, amit a Polgármester Úr hívott össze és 

igazából mindenki egyetértett azzal, hogy a 250 Ft/fő/év támogatási összeg elfogadható a 

települések részéről is, hiszen a 2018. januárjában induló pályázat keretén belül két éven 

keresztül kapnának a pályázati pénzből programokat a települések. Egyrészt programokat 

kapnak, másrészt az adott település programjához csatolva anyagi támogatást is fognak kapni, 

hiszen ez a kötelezettségük, hogy valamilyen prevenciós programba kapcsolódjanak be, ami 

részben iskolai program a gyerekeknek, részben munkahelyi program - munkaegészség 

fejlesztés, részben pedig lakossági rendezvények - egészségnapok, majd meglátják, hogy 

éppen az adott településen ez mit fog jelenteni. Igazából ők ezt elfogadták, június hónap 

folyamán lesznek a Képviselő-testületi ülések és döntések az önkormányzatoknál, és ezért is 

van ez a sürgősség, mert ezt az első etapban muszáj benyújtani, mert nem olyan sok pénz ez a 

központi régióra, és tudomása szerint rengetegen fognak majd pályázni. Hozzáteszi, hogy ami 

az esetükben nóvum, hogy az a szerencsés megoldás lenne, hogy ezzel párhuzamosan futna 

VEKOP-7.2.3-17. kódszámú „Az alapellátás és népegészségügy rendszerének átfogó 

fejlesztése - alapellátás fejlesztése” elnevezésű létrehozandó praxisközösség pályázatával, 

amit Dr. Hasitz Ágnes fog benyújtani a környező településekre vonatkozóan. Tehát ez is 

megosztásra kerül az egyes járásokra, Szentendre járásból Budakalász, Pilisszentlászló, 

Csobánka, Szigetmonostor, talán Pomáz is be lesz kapcsolva, és Szentendrén 4 körzet. Így le 

tudják fedni az egészet, tehát elvileg erre, hogy háziorvosi alapellátási egyéni 

kockázatfelmérés és gondozás - amit az Egészségfejlesztési Iroda is csinálna, illetve hogy 

betereljék az embereket abba az egészségtámogató magatartásformába, hogy 

szűrővizsgálatokra járjanak, egy egész járási programot építenek ki. Megjegyzi, hogy túl 

idealista, de azért hisz abban, hogy ez sok embernek nagyon jót fog tenni. Bízik benne, hogy 

szerencsések lesznek majd a csúcskifutásokkal, hogy pontosan mikorra fogják majd betenni 

ezeket a nagy programokat, bár említi, hogy azért egyenletes eloszlásban is kellenek 



 

programok. Lényeg az, hogy ez a járásban együttesen működik, és azért is lett bekapcsolva 

ide ez a praxispályázat is, mert az önállóan lesz, ahhoz nem kell anyagi fenntartás, és igazából 

engedély sem nagyon, csak szintén egy városi támogatásra lenne szükség, mert ezek együtt 

futnak. Visszatérve rá, opcionálisan megvan a lehetőség a fenntartási időszakban az állami 

költségvetési támogatásra, de ha mégse, a biztosíték miatt kellene az, hogy lakosságarányosan 

az önkormányzatok járuljanak ehhez hozzá. Hozzáteszi, hogy a SZEI fogja benyújtani a 

pályázatot, mert az intézményük az első helyen pályázhat. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy véleménye szerint maximálisan támogatható 

minden ilyen prevenciós program. Érdeklődik, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek 

kérdése. Megállapítja, hogy nincs kérdés, észrevétel, hozzászólás. Felkéri a bizottsági tagokat, 

hogy szavazzanak az előterjesztés megtárgyalásra és elfogadásra javasolásáról. 

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

79/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta Szentendre 

Város Egészségügyi Intézményeinek „Az alapellátás és népegészségügy rendszerének 

átfogó fejlesztése – népegészségügy helyi kapacitás fejlesztése” c., VEKOP-7.2.2-17 

kódszámú felhíváson való indulásáról és a szentendrei praxisközösség pályázatának 

támogatásáról készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja. 

 

Gerőcs Katalin Egészséges Városért Közalapítvány Kuratóriumának elnöke: Megemlíti 

még, hogy mély tisztelettel kér mindfajta együttműködést a programhoz - sport és egyéb 

területen is, mert nagy megmozdulásokat terveznek. 

 

 

 

8. Tájékoztató a Képviselő-testület által a Polgármesterre - népjóléti igazgatás területén - 

átruházott hatáskörben tett intézkedésekről a 2017. február 06 - 2017. május 5. közötti 

időszakban 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti a tájékoztatóban foglaltakat. Említi, hogy ez nagyon 

formális. Javasolja, hogy rögtön szavazhatnak is róla. Felkéri a bizottsági tagokat, hogy 

szavazzanak a tájékoztató tudomásul vételéről.  

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

80/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága tudomásul vette a Képviselő-

testület által a Polgármesterre - népjóléti igazgatás területén - átruházott hatáskörben 

tett intézkedésekről a 2017. február 06 - 2017. május 5. közötti időszakban tárgyában 

készített tájékoztatót. 

 



 

9. Előterjesztés a Püspökmajor Lakótelepi Bölcsőde intézményvezetői kinevezéséről 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Említi, hogy 

Diószegi Istvánné, a Püspökmajor Lakótelepi Bölcsőde jelenlegi intézményvezetője az 

elnézésüket kéri, de szülői értekezlete van 16:30 órától és ezért nem tud most jelen lenni. 

Továbbá elmondja, hogy egyetlen pályázó volt, és egyhangúlag támogatta a Bölcsődevezetők 

Országos Szervezete is, ők is szakmailag jónak találták, ezért kéri a bizottsági tagokat, hogy 

egyhangúlag támogassák az Intézményvezető Asszony pályázatát, szavazzanak arról, hogy a 

Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolják az előterjesztést. 

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

81/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a Püspökmajor 

Lakótelepi Bölcsőde intézményvezetői kinevezéséről készült előterjesztést, azt a 

Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja 

 

 

 

10. Előterjesztés a Vujicsics Tihamér Alapfokú Művészeti Iskola intézményvezető- 

helyettesi pályázatainak véleményezéséről 

 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Említi, hogy a 

három pályázó közül két kollégát javasolt intézményvezető-helyettesi pozícióra Zakar 

Katalin, a Vujicsics Tihamér Alapfokú Művészeti Iskola intézményvezetője. Kéri, hogy 

amennyiben nincs kérdés, a Bizottság is támogassa az Intézményvezető Asszony javaslatait. 

Kéri, hogy szavazzanak arról, hogy a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolják az előterjesztést. 

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

82/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a Vujicsics 

Tihamér Alapfokú Művészeti Iskola intézményvezető- helyettesi pályázatainak 

véleményezéséről készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja. 

 

 

 

11. Előterjesztés a Fenntartható közlekedésfejlesztés Pest megyében VEKOP-5.3.2-15 

kódszáma pályázati felhívással kapcsolatos döntés kiegészítése, módosítása tárgyában 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Elmondja, hogy a 

projekt a HÉV és a Bükkös-patak kerékpáros összekötésére, illetve a meglévő Bükkös-pataki 



 

kerékpárút egészen az Izbégi Sportpályáig történő meghosszabbítására irányul, plusz még a 

kerékpáros nyomvonalnak a Dömörkapu útig való kiépítésére vonatkozik. A következő lépés 

lehet majd a Pásztor utcán keresztül egészen a Skanzenig történő kiépítése. Ez tehát egy elég 

komoly fejlesztés. Amikor még ezt csak tervezték, akkor még az függőben volt, hogy a 

Skanzen új erdélyi tájegysége hogyan, miként lesz. Reménykedik benne, hogy ha a Skanzen 

komoly állami támogatást kap, akkor hozzá tud járulni, és azzal az ütemmel együtt 

gyakorlatilag elkészül az összes fontos útvonal, elérhetőség Szentendrén.  

 

Dombay Zsolt bizottsági elnök: Elmondja, hogy ha oda van kiírva, akkor adja magát a 

lehetőség erre, hogy a kerékpárút ott átmenjen.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy ott is fog átmenni. Az a lényeg, hogy 

folyamatban van ez a fejlesztés, és hogy megnyerték most azt a 245 millió Ft-ot, plusz önrész 

is van hozzá. Felkéri a Bizottsági tagokat, hogy szavazzanak arról, hogy a Képviselő-

testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolják az előterjesztést. 

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

83/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a Fenntartható 

közlekedésfejlesztés Pest megyében VEKOP-5.3.2-15 kódszáma pályázati felhívással 

kapcsolatos döntés kiegészítése, módosításáról készült előterjesztést, azt a Képviselő-

testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

Dombay Zsolt bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy mennyi lenne az önrész. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy körülbelül 30 millió Ft, hozzávetőleg a 245 

millió Ft 10%-a. Továbbá elmondja, hogy egyébiránt az önrésznél a piacig vezető 

macskaköves út felújítását, és kerékpározhatóvá tételét írta be akkor erre a város, mert meg 

kellett nevezni, hogy melyik projekt részre használják fel ezt az összeget. 

 

 

 

12.  Előterjesztés Kikilai Ferencné támogatásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Említi, hogy annak 

köszönhető, hogy ilyen támogatások a Bizottság elé kerülnek megtárgyalásra, mert a 

februárban elfogadott 2017. évi költségvetésben lett erre elkülönítve forrás, Petricskó Zoltán 

Általános Alpolgármester Úr megkapta a jogot, hogy javaslatot tegyen a Bizottságnak, és 

rendkívüli helyzetekben is tudjon segíteni a város. Javasolja, hogy Petricskó Zoltán Általános 

Alpolgármester Úr mindkét esetet nagyon röviden ismertesse egyben, és sorban szavazna róla 

majd a Bizottság. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Elmondja, hogy gyakorlatilag mindkét eset 

nagyon megrázó. Kikilai Ferencné férjénél, aki 59 éves, két-három éve már nagyon súlyos 

áttétes csontvelő daganatot állapítottak meg. A férje nem tudta elintézni időben a nyugdíját, és 

nem jutnak egyéb forráshoz. Kikilai Ferencnének 107.515 Ft a nyugdíja, és átmeneti segélyt 



 

kért, mert minden tartalékukat fölemésztette a gyógyszer, a kezelés. Soha nem volt semmilyen 

tartozásuk, mindig tisztességesen éltek, tehát őt ezért javasolta. A másik kérelmező, özv. 

Németh Józsefné egy idős hölgy, akit a szomszédja révén ismert meg. A hölgy idén immár a 

második gyermekét temette el, és minden tartalékát ugyanúgy felélte, kedvezményben 

részesítette a temetkezési vállalkozó is, de ennek ellenére nem maradt már pénze a következő 

nyugdíjig, tehát azt javasolja, hogy a Bizottság is támogassa mindkét javaslatot.  

 

Kiss Károlyné bizottsági tag: Hozzáteszi, hogy az 50.000 Ft támogatási összegnél még 

többet is lehetett volna javasolni a kérelmezőknek. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy valóban nagyon nagy szükség van erre az új 

támogatási lehetőségre, mert eddig ezekben az esetekben, ahol nagyon nagy szükség van a 

támogatásra, bajban voltak.  

 

Dombay Zsolt bizottsági tag: Érdeklődik, hogy Kikilai Ferenc, akiről szó van, a 

Püspökmajor lakótelep végén lakik. 

 

Fülöp Zsolt bizottsági tag: Elmondja, hogy igen, szerinte ő az, aki ott lakik, és az egy elég 

nagy család. 

 

dr. Ligetfalvy Kinga Közigazgatási és Adó Irodavezető: Hozzáteszi, hogy Kikilai Ferenc a 

József Attila utcában lakik. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Említi, hogy annyit még tájékoztatásként 

szeretne elmondani, hogy azért van az, hogy most csak ennyi támogatási összeget 

biztosítanak, mert van egy-két rászoruló család, aki nem tudja a lakását felújítani, vagy egyéb 

egészségügyi probléma lép föl. Ahogy tavaly is volt például egy olyan eset, hogy tisztasági 

szobát alakítottak ki, és idén is volt már egy megkeresés egy úrnál - aki szintén daganatos 

beteg és nagyon rossz körülmények között él, azért hogy ne kerüljön vissza a 

hajléktalanszállóra - egy kéményrendszer kiépítésére vonatkozóan. Most vannak az 

engedélyeztetések. Lesz tehát szintén ilyen segítség a város részéről, és bízik benne, hogy 

sikeres lesz ez a projekt is.   

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Kéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztés 

határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

84/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) Önk. sz. 

rendelet 3/c sz. melléklet a képviselő-testület által a bizottságra átruházott hatáskörök 10. 

pontja alapján úgy dönt, hogy a Város 2017. évi költségvetéséről szóló 5/2017. (II. 21.) 

önkormányzati rendelet 8. sz mellékletében II. Célfeladatok 3. Szociális ellátás soron tervezett 

előirányzat terhére 50000 Ft támogatást nyújt Kikilai Ferencné számára.  

 

Felelős: általános alpolgármester  

Határidő: azonnal 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Közgazdasági Iroda 

a szerződés előkészítéséért: Közigazgatási és Adó Iroda 



 

13. Előterjesztés Németh Józsefné támogatásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Ezúttal is kéri a 

bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

85/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) Önk. sz. 

rendelet 3/c sz. melléklet a képviselő-testület által a bizottságra átruházott hatáskörök 10. 

pontja alapján úgy dönt, hogy a Város 2017. évi költségvetéséről szóló 5/2017. (II. 21.) 

önkormányzati rendelet 8. sz mellékletében II. Célfeladatok 3. Szociális ellátás soron tervezett 

előirányzat terhére 50000 Ft támogatást nyújt özv. Németh Józsefné számára.  

 

Felelős: általános alpolgármester  

Határidő: azonnal 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Közgazdasági Iroda 

a szerződés előkészítéséért: Közigazgatási és Adó Iroda 

 

 

 

14. Előterjesztés a „Talentum” Szentendre Jövőjéért Ösztöndíj pályázati kiírásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Elmondja, hogy a 

szentendrei középiskolák küldötteként Molnárné Reskovits Zsuzsanna, a Szentendrén élő, 

felsőoktatásban oktató tanárként dr. Jászberényi József lenne a jelölt az 5 fős Talentum 

Munkacsoportba. Kéri a bizottsági tagokat, hogy az imént elhangzottak alapján szavazzanak 

az előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

86/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jólét Bizottsága Szentendre Város 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. (IX.13.) önkormányzati 

rendelet 3/c sz. mellékletében a képviselő-testület által bizottságra átruházott hatáskörök 16. 

pontjában foglalt hatáskörében eljárva  

1.   a határozat mellékletét képező tartalommal pályázati felhívást tesz közzé a „Talentum” 

Szentendre Jövőjéért Ösztöndíj adományozása céljából és felkéri a jegyzőt, hogy a 

pályázati kiírást a helyi írott sajtóban és elektronikus változatban saját honlapján tegye 

közzé; 

 

2.   a beérkezett pályázatok feldolgozásában, a szakbizottság döntésének előkészítésében 

közreműködő 5 fős Talentum Munkacsoport tagjának  

- a szentendrei középiskolák küldötteként Molnárné Reskovits Zsuzsannát, 

- a Szentendrén élő, felsőoktatásban oktató tanárként dr. Jászberényi Józsefet 

választja meg; 



 

 

3.   felkéri a jegyzőt, hogy a pályázati eljárást folytassa le, a Talentum Munkacsoport ülését 

készítse elő és döntés céljából készítsen előterjesztést a Jóléti Bizottság 2017. októberi 

ülésére. 

 

Felelős:  Jegyző 

Határidő:  1., 2. pont: azonnal 

3. pont: az oktatásért felelős szakbizottság 2017. októberi ülése 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: kulturális és köznevelési referens 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

 

15. Előterjesztés az oktatási célokra elkülönített keretösszeg felhasználásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Felkéri Petricskó 

Zoltán általános alpolgármestert, hogy egy pár szóban ismertesse a javaslatát. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Említi, hogy gyakorlatilag ez a helytörténeti 

vetélkedőnek az összdíjazása. El kell, hogy mondja, hogy most a felsősök vettek részt a 

helytörténeti vetélkedőben, óriási sikere volt, és ezen tényleg nagyon megdöbbent, mert annak 

idején, amikor kitalálta ezt az ötletet, és próbálták bevonni az iskolákat ebbe, akkor először 

nagyon távolságtartóak, vagy nagyon nehezen mozdíthatóak voltak, de most képzeljék el, 

hogy a gyerekek ölre mentek, hogy ki vesz részt a versenyen. Hozzáteszi, hogy nagyon 

kreatív rendezés volt, az ’56-os megemlékezés kapcsán ide rendeltek a Honvédségtől egy 

korabeli teherautót, beöltöztették őket korabeli jelmezekbe, végigvitték őket a belvároson, 

átérezhették ők is, hogy mit éreztek annak idején a fiatalok, és még sorolhatná, bemutatták 

őket művészeknek, és a gyerekek ezt nagyon-nagyon élvezték, az iskolák is örültek, mert 

fejlesztőeszközökre fordíthatják az elnyert összeget. Bízik benne, hogy jövőre is ugyanúgy 

meg tudják ezt rendezni, visszatérnek majd megint egy kicsit az elsősökhöz, szeretne egy 

kicsit változtatni, több hangsúlyt fordítani Szentendre történetére, Szentendre történelmére, a 

helyi nemzetiségekre, Szentendre gyökereire, és ebbe az irányba szeretné elvinni majd a 

fordulót, hogy megismerjék Szentendre gyökereit. Szeretné összehozni őket idősekkel, 

olyanokkal, akik még megélték Szentendre múltját, hogy beszélgessenek velük, készítsenek 

interjút - ez még csak egy koncepció, majd megbízzák a megfelelő szakembert, aki az 

elképzelések alapján a feladatokat kidolgozza. A helytörténeti vetélkedőnek tehát óriási sikere 

volt, tehát ezért is kéri, hogy támogassák a javaslatát. Továbbá elmondja, hogy bízik benne, 

hogy jövőre is meg tudják rendezni, és egy olyan sorozatot indítottak el, ami útjára indult, és 

sokáig megmarad. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy a helytörténeti vetélkedő tényleg nagyon jól 

sikerült, több tanítványa is részt vett, szerencsére meg is nyerték a versenyt, és nagyon 

élvezték. 

 

Kiss Károlyné bizottsági tag: Említi, hogy úgy tudja, hogy a Ferences Gimnázium diákjai 

voltak a legaktívabbak 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy minden diák nagyon aktív volt. 

 



 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Hozzáteszi, hogy valóban mindenki nagyon 

aktív volt, azt kell, hogy mondja, a Petzeltes diákok is. Ha a Bizottsági tagok ezt 

megfigyelték, akkor volt 40.000 Ft összegű támogatás is. Továbbá elmondja, hogy ezt az 

anyagi támogatást pontosan azért is találták ki úgy, hogy mindenki, aki részt vesz, de nem 

nyer, az is részesüljön valamilyen mértékben ebből, mert ez egy verseny, és akik esetleg 

alulmaradnak, azért érezzék ők is, hogy figyelnek rájuk. 

 

Dombay Zsolt bizottsági tag: Említi, hogy tulajdonképpen képviselték az iskolát, és részt 

vettek a versenyen. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Említi, hogy tényleg nagyszerű most a 

kapcsolat az iskolákkal. A Szentendrei Református Gimnázium egy kicsit hátrébb végzett, ez 

az, ami egy kicsit azért bántja, de tényleg azt tudja csak mondani, hogy nagyon jó 

szakemberekkel dolgoznak, és tényleg nagyon-nagyon jó volt, és örül annak, hogy a 

helytörténeti vetélkedő ennyire népszerű lett.  

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Hozzáteszi, hogy ő is csak ezt tudja mondani, és a Ferenczes 

diákok is örömmel számoltak be arról, hogy mi volt, hogy volt.  

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Megemlíti, hogy a diákok azt is nagyon élvezik, 

amikor bejöhetnek a Hivatalba. Most is például az volt, hogy az irodájából ki kellett költöznie 

egy fél napra, mert egy színészt megbíztak, aki beöltözött Dumtsa Jenőnek és vele készítettek 

interjút a gyerekek. Kéri tehát, hogy támogassák a javaslatát. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Kéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztés 

határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

87/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága  

1. Szentendre Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

22/2016. (IX.13.) önkormányzati rendelet 3/c. sz. melléklet a képviselő-testület által a 

bizottságra átruházott hatáskörök 10. pontja alapján úgy dönt, hogy a Város 2017. évi 

költségvetéséről szóló 5/2017. (II.21.) önkormányzati rendelet 8. sz. mellékletében az 

oktatási célokra tervezett 2.000.000 Ft előirányzat terhére 

- a Szentendrei Ferences Gimnáziumnak 300.000 forint,  

- a Szentendrei Móricz Zsigmond Gimnáziumnak 200.000 forint,  

- a Szentendrei Református Gimnáziumnak 100.000 forint,  

- a Szentendrei II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola és Gimnáziumnak 40.000 forint, és  

- a Petzelt József Szakiskolának 40.000 forint támogatást nyújt működési, tanulmányi 

kirándulás, tanulmányi verseny, eszközbeszerzés céljára 

 

2.  Felkéri a Polgármestert a támogatási szerződések megkötésére.  

 

Felelős: Általános alpolgármester 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért felelős: Közgazdasági Iroda, Polgármesteri Kabinet 



 

16. Előterjesztés a Fő tér 11. szám alatti 60 m2-es, valamint a Fő tér 11. szám alatti 58 m2-

es lakások hasznosítási módjának változásáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. A Fő tér 11. sz. 

alatti két lakás hasznosítási módjának megváltoztatására azért van szükség, hogy szociális 

lakás helyett irodákat lehessen, ha jól tudja kialakítani.  

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Elmondja, hogy nem csak azért, mert ezek 

szociális lakások voltak. A Fő téren kialakult már egy olyan közeg, ahol főleg vendéglátóipari 

egységek vannak. Beérkezett egy kérelem, hogy irodahelyiséget keresnek, és úgy gondolták, 

hogy ebből nagyobb bevételi forrásuk lesz, és ezek irodahelyiségnek megfelelnek. Azért, 

hogy ebből ne legyen súrlódás, és, hogy éjjel ne zavarják ott a lakosokat, ezt a két ingatlant - 

mivel szociálisan oda nem tudnak senkit elhelyezni, piaci alapon meg csak a konfliktus 

forrása lenne, mert valakit zavarna az, hogy éjjel esetleg ott rendezvények vannak - piaci 

alapon tehát így tudnák értékesíteni, ennyi volt tehát a koncepció. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy van-e ezzel kapcsolatban valamilyen 

kérdés, észrevétel, hozzászólás, ellenvetés. Megállapítja, hogy nincs kérdés, észrevétel. Kéri a 

bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

88/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta a Fő tér 11. 

szám alatti 60 m2-es, valamint a Fő tér 11. szám alatti 58 m2-es lakások hasznosítási 

módjának változásáról készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek megtárgyalásra 

és elfogadásra javasolja. 

 
 

 

17. Előterjesztés az Izbégi sportpályák hasznosításáról 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Az Izbégi 

sportpályák tekintetében gyakorlatilag a teljes terület a Szentendre Városi Sportegyesület 

(SZVSE) kezelésébe kerülne. A jövő évtől a Vissza a Vadonba Kft. úgy bérelné, hogy a 

Vissza a Vadonba Kft. bérleti díja is a Sportegyesületet illetné, akik amúgy is kezelik a pályát, 

Dombay Zsolt közreműködésével. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Elmondja, hogy a Vissza a Vadonba Kft. és a 

Szentendre Városi Sportegyesület is a szentendrei önkormányzattól kapta meg a területet, és 

az is még koncepció volt, hogy szeretnék újraéleszteni Dombay Zsolt közreműködésével a 

baseballt, tekintettel arra, hogy ez most kiemelt sportág lett, mivel úgy tudja, hogy a baseball 

olimpiai sportág lett. Visszajönnek tehát a baseballosok, ők is szeretnének fejleszteni. Jogi 

hátterét is úgy kell nézni az egésznek, hogy a Vissza a Vadonba Kft. is bérli a területet az 

önkormányzattól, az SZVSE-től bérli majd a baseball csapat a területet. Ha ott valami 

történik, ne történjen, de ha kirepül onnan egy baseball labda, vagy valami folyamatos 

konfliktus helyzet alakulna ki a Vissza a Vadonba Kft. és a baseballosok között, akkor 

Dombay Zsolték ott vannak, ők látják, hogy milyen probléma van, innen bentről a Hivatalból 

nem igazán tudják ezt érzékelni, tehát akkor velük lehet majd erről konzultálni. 



 

 

Dombay Zsolt bizottsági tag: Elmondja, hogy abból az ügyből fakadt az egész, hogy a 

baseball egyesület által használt területet illetően tulajdonképpen három bérleti díj volt, az 

SZVSE, az önkormányzat és a Vissza a Vadonba Kft. irányába, tehát mindhármukkal meg 

kellett volna külön-külön egyeznie, és egyszerűbb viszont így a jogászok szerint, hogy majd 

csak az SZVSE-vel, és amúgy meg mindhármukkal tartják majd a kapcsolatot. Említi, hogy 

úgy tűnik, hogy jó a kapcsolat a baseballosok és a Vissza a Vadonba Kft. között is, próbálja 

majd köztük tartani az egyensúlyt, illetve az önkormányzat felé hozni azokat a meglátásokat, 

vagy kéréseket, amiket ők kérnek. A baseballosokat segítik éppen most az eszközeikkel, 

fűnyíró traktorral, hogy ők is tudjanak ott működni. Most úgy tűnik, hogy a Sporttelep ott egy 

egészként és nagyon jól működik, és nagyon jó megítélése van, most hétvégén is tele volt a 

pálya, többen megjegyezték, hogy nagyon köszönik, örülnek neki, hogy szép a pálya, kezelve 

van, és annak is, hogy oda járhatnak sportolni, és hogy ott újra élet van. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Említi, hogy látta a hétvégi baseballos élő Facebook videóját.  

 

Dombay Zsolt bizottsági tag: Elmondja, hogy a gyerekeknek volt hétvégén meccsük, és ő is 

ott volt. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy nagyon örül neki. Kéri a bizottsági tagokat, 

hogy szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága (5) igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozza: 

 

89/2017. (VI. 12.) JB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Jóléti Bizottsága megtárgyalta az Izbégi 

sportpályák hasznosításáról készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

 

18.  Előterjesztés a Szentendre Város Semmelweis díj adományozásáról 

 

Az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülés, amelyről külön jegyzőkönyv 

készül! 

 

 

 

Egyebek 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Elmondja, hogy annyit szeretne még megemlíteni, hogy a 

lakásrendelet módosítására való tekintettel, várhatóan hamarosan lesz egy rendkívüli ülés. 

Megjegyzi, hogy pont azért is került be a mostani Bizottsági ülés napirendi pontjai közé ez a 

rendelet módosítás, mert elég sokan pont átcsúsztak ezeken a határokon, ezért vártak a 

lakáspályázatok további kiírásával.  

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Elmondja, hogy 26 db lakásra lesz kiírva 

pályázat. 

 



 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Hozzáteszi, hogy lesz feladat ezzel kapcsolatban. Érdeklődik, 

hogy mikorra várható, hogy ezekkel elkészülnek. 

 

Petricskó Zoltán általános alpolgármester: Elmondja, hogy ezt még nem tudni, de jelenleg 

6 db lakás van eddig, ami üres. Próbálják úgy koordinálni az egészet, hogy a szociálisan 

rászoruló nyugdíjasok is megfelelő lakásba kerüljenek. A Bogdányi utca 17. sz. alatti 

ingatlanban is van például egy penészes lakás, ami kiürítésre szorul, a lakókat ki kell onnan 

költöztetni, de ott is olyan bérlők laknak, akik idősek, betegek, nekik is már három lakást 

eddig felajánlottak, és egyik sem volt megfelelő. Próbálnak tehát úgy variálni, hogy senki se 

kerüljön rosszabb helyre, és úgy elhelyezni ezeket az idős, beteg embereket, hogy senkinek se 

kelljen például majd lépcsőznie. Egyelőre zajlik az alkudozás, de bízik benne, hogy senki nem 

jár majd rosszabbul. A Munkacsoporttal épp azt beszélték, hogy a Bogdányi utca 17. sz. alatti 

ingatlanban lakik egy idős néni légzőkészülékkel, őt majd az Alkotmány utca 6. sz. alatti 

ingatlanba költöztetik, hogy közel legyen majd az egészségügyi intézményhez. Említi, hogy 

nélkülük nem tudnak persze dönteni, csak tájékoztatják őket, hogy milyen ingatlanok vannak. 

 

Pintér Ádám bizottsági elnök: Megállapítja, hogy nincs az Egyebekhez további észrevétel. 

Megköszöni a bizottsági ülésen való részvételt, és mindenkinek jó nyarat kíván. Tájékoztatja 

a bizottsági tagokat, hogy ezen ülésről készített jegyzőkönyvet személye mellett Kiss Ádám 

bizottsági tagnak kell aláírnia.  

 

Több napirendi pont nem lévén az elnök 17:37 órakor bezárja az ülést. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 Kiss Ádám  Pintér Ádám 

bizottsági tag   bizottsági elnök  


